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Vragen van de fractie van de VVD (ingezonden 3 januari 2018) en de beantwoording daarvan door het college van burge-
meester en wethouders: 
 
In een brief aan de gemeenteraadfracties d.d. 4 december 2017 schrijft het bestuur van de Ondernemers-
vereniging Waterland over de onrust die is ontstaan naar aanleiding van de oproep in de eerste nieuwsbrief 
over het Galgeriet (105-162; ingekomen stukken week 2017/49). Er wordt een tegenstrijdigheid geconsta-
teerd tussen wat het college schrijft in deze nieuwsbrief over de aansluiting van de zittende ondernemers 
bij de bedrijfsactiviteiten die worden voorbereid op het Galgeriet en datgene wat het college bij monde 
van wethouder Kaars daarover tijdens de raadsvergadering van 23 november 2017 heeft gezegd. 
 
Vraag 
Graag ontvangen wij van uw college een reactie op de inhoud van deze brief. 
 
Antwoord 
In 2018 hebben diverse klankbordbijeenkomsten, overleggen en contacten tussen gemeente en bedrijven 
op het Galgeriet plaatsgevonden. Over onderhandelingen met specifieke bedrijven wordt geen informatie 
verstrekt voordat partijen tot een overeenkomst zijn gekomen. Organisaties die interesse hebben zich te 
vestigen in het nieuwe gemengde woon-werkgebied hebben dat reeds kenbaar gemaakt bij de medewerker 
Economische Zaken of kunnen dat alsnog doen. Op basis van een eerste verkennend gesprek bekijkt het 
projectteam Galgeriet welke initiatieven haalbaar zijn en zal daar waar mogelijk faciliteren. 


